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CERTIFICATION
To:    The Visa Officer
Re:    Visa Application

Dear Sir or Madam:
This is to certify that Mr. Wang has been working in Taizhou University since 2004. He has been permitted to have a leave which is scheduled between May 03, 2016 to May 16, 2016.
His details as follow:

	Name
	Sex
	D.O.B.
	Passport No.
	Salary RMB
	Position

	Wang **
	M
	1988.08.08
	G12345678
	8000
	Lecturer


With the reference of the visa application of Mr. Wang **  who will visit the U.S. for tourism purpose, Taizhou University guarantees that:
1. Mr. Wang ** will cover all his traveling expenses, including international air tickets, hotels, meals and medical insurance, etc.

2. He will abide by the laws and regulations in your country and he will return to China on schedule.
We also assure that he has to resume his duties in our Company upon his return.
We trust that your kind concerns will give every consideration to his application.
Thank you very much for your assistance and we are looking forward to hearing from you soon. 

Yours Sincerely            

                      Taizhou University（ 加盖单位公章 ）

                      Tel: 0576- 85137172         

                      Add: 605, East Avenue, Linhai, Taizhou, Zhejiang, China.                 
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工作单位证明

致：尊敬的签证官阁下

     兹证明王**先生在台州学院，任讲师，加入我单位的时间是2004年06月. 现我单位同意其前往美国旅游，时间为2016年05月03日至2016年05月16日共13天。他个人支付其在美国旅游期间的所有费用。

申请人的具体情况如下：

	姓名
	性别
	出生日期
	护照号
	月薪
	职务

	王**
	男
	1988.08.08
	G12345678
	8000
	讲师


我单位担保他遵守贵国的法律，按期归国。并继续在我单位任职。

特此证明！

                         负责人签名：                                                              

                         负责人直线电话：0576- 85137172    
                         单位盖章

                      单位地址：浙江省台州市临海市东方大道605号

